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Zápisnica 

4. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

25. marec 2025 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

  

 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

- Vyhláška o ubytovaní študentov – príprava zámeru 

- Informácie o príprave spoločných študijných programoch a centra podpory študentov 

v rámci integračných aktivít projektu Konzorcia  TU a UCM 

- Informácia o príprave rozšírenia MAIS-u o nové moduly 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

- Aktuálne informácie o integračných aktivitách Konzorcia trnavských univerzít 

- Aktuálne informácie o investičných aktivitách TU 

Aktuálne záležitosti  

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

- Usmernenie kvestora o poskytovaní príspevku na športovú činnosť dieťaťa 

- Dodatok č. 2 k Usmerneniu kvestora o poskytovaní príspevku na rekreáciu 

Aktuálne záležitosti 

8. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

9. Rozličné 

 

 

 

Bod 1.  

  

4. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU a ospravedlnil neprítomnosť doc. 

Mgr. Dany Masarykovej, PhD., prorektorky TU z dôvodu zahraničnej služobnej cesty a Ing. 

Daniely Naništovej, kvestorky TU z dôvodu čerpania dovolenky. Zároveň privítal prodekana 

TF TU ThDr. ICDr. Remigiusza Piotra Górskeho, OFM, ktorý zastupoval dekana fakulty.  

Následne oboznámil prítomných s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU o 

vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol predložený v pozvánke.  
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Bod 2. 

 

     Rektor univerzity prítomných informoval o aktuálnych záležitostiach. V úvode informoval 

o podpísaní kúpnej zmluvy medzi TU a STU, čím TU získala novú budovu na Paulínskej ulici 

v Trnave. Rektor univerzity poďakoval dekankám pedagogickej  a právnickej fakulty za 

významnú pomoc pro procesoch smerujúcich k nadobudnutiu tejto budovy do vlastníctva 

univerzity. 

Ďalej rektor univerzity informoval o svojej pracovnej návšteve na univerzite Bobolanum 

v Poľsku v dňoch 7.- 9. marca, kde sa zúčastnil konferencie pri príležitosti životného jubilea 

prof. Kulisza, čestného doktora TU.  

Dňa 10. marca 2025 spolu s prorektorkou pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu a s pani 

dekankou Pedagogickej fakulty rokoval so županom trnavského samosprávneho kraja 

o ubytovacích možnostiach pre študentov. Potenciálna možnosť ubytovania v Seredi nie je 

vyhovujúca z hľadiska dostupnosti, do úvahy prichádza ubytovací priestor Strednej odbornej 

školy elektrotechnickej v Trnave. 

Dňa 17. marca 2025 rokoval spolu s pani dekankou PdF na ministerstve školstva o možnostiach 

financovania infraštruktúry univerzity. 

V dňoch 22. až 24. marca 2025 absolvoval služobnú cestu do Ríma, kde rokoval o cirkevnom 

uznaní Teologickej fakulty TU. 

 

Ďalej rektor univerzity informoval: 

-  v záujme zvyšovania bezpečnosti je v procese prípravy príkaz rektora týkajúci sa 

preberania súkromných balíkov v prostredí TU; 

- GR TU schválilo 5 tis. € ako vklad do fondu na podporu študentov;  

- dňa 14. 3. 2025 sa na TU konalo stretnutie zástupcov Konzorcia Creativ EU;ˇ 

- vymenoval členov volebnej komisie na voľbu dekana FZaSP; táto voľba sa bude konať 

30. 4. 2025.  

- Vedecká rada TU na svojom zasadnutí schválila udelenie titulu doctor honoris causa  

doc. Michalovi Slivkovi, významného archeológovi, ktorý pôsobil na FF TU (pôvodnej 

Fakulte humanistiky) a bol aj prvým predsedom AS TU. Slávnosť udelenia titulu bude 

6. mája 2025 o 11.00 h v Pazmaneu;  v ten istý deň o 9.00 h sa bude konať Te Deum. 

 

     Výsledky simulovaného životy ohrozujúceho prepadu FZaSP dňa 19.4.2025  vyhodnotil 

rektor univerzity pozitívne a informoval, že prevzal výsledky bezpečnostného auditu od firmy 

Shooting. Výsledky týkajúce sa fakúlt odovzdá dekanom; pričom zdôraznil potrebu opatrnosti 

vzhľadom na  dôveryhodnosť údajov.  

 

         Rektor univerzity tiež poďakoval všetkým zaangažovaným za prípravu slávnostnej 

inaugurácie, ktorá sa konala 13. 3.2025. 

 

Na návrh rektora bolo dohodnuté samostatné pracovné stretnutie s dekanmi fakúlt k návrhu 

rozpočtu na rok 2025. Bude sa konať v stredu 2.4.2025 o 14.00 h v rokovacej miestnosti rektora 

TU. 

  

Dekan FF TU požiadal o presun termínu kolégia rektora, ktoré je naplánované na 29.4.2025. 

KR TU sa konsenzom zhodlo na novom termíne zasadnutia kolégia rektora a to v pondelok 

5.5.2025 o 13.00 h.  

 

Na návrh rektora univerzity KR TU  schválilo termín výjazdové zasadnutie KR TU v dňoch 

17., 18. a 19. 6. 2025. 
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Bod 3. 

 

     Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu  informovala o zámere novelizovať 

Vyhlášku o ubytovaní študentov vzhľadom na to, že platná vyhláška je z roku 2019. Zároveň 

predstavila zámer na zmenu kritérií na ubytovanie. Všetky podstatné návrhy boli jednotlivo 

prerokované,  závery si poznamenala pani prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu, 

ktorá pripraví finálny návrh a predloží na prerokovanie a schválenie kompetentným orgánom.  

 

     Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu  informovala o príprave spoločných 

študijných programoch a centra podpory študentov v rámci integračných aktivít projektu 

Konzorcia  TU a UCM. Ako uviedla, konalo sa spoločné stretnutie,  predpis na zabezpečenie 

výkonu tejto agendy je v štádiu prípravy. Zároveň pripravili dohodu o spoločných ŠP, ktorej 

prílohou sú aj finančné náležitosti. Pre činnosť Centra odpory študentov pripravujú štatút. 

 

     Ďalej prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu  informovala o   príprave rozšírenia 

akademického informačného systému MAIS o nové moduly (VUPCH a VTC, akreditácia) 

podľa Prešovskej univerzity v Prešove. Konalo sa  stretnutie so zástupcami firmy Iternal 

(MAIS), nákup modul bude spolufinancovaný z aktivity č. 1 projektu Konzorcia TU a UCM 

„Harmonizácia vnútorných systémov zabezpečovania kvality“. 

 

     Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií pre zabezpečovania kvality TU považuje rozšírenie 

modulov v MAIS iba za čiastočné riešenie aktivity č. 1 projektu Konzorcia TU a UCM 

„Harmonizácia vnútorných systémov zabezpečovania kvality“ a preto je podľa jej  názoru 

otázne, či bude takýto výsledok postačujúci z hľadiska naplnenia cieľov projektu. 

 

  

Bod 4. 

 

      Prorektorka pre vedu informovala o pracovnom stretnutí s prodekanmi fakúlt, hlavnou témou bolo 

podávanie spisu HIK a návrh smernice  rektora o vytváraní a podávaní žiadostí o udelenie akreditácie 

habilitačného konania a inauguračného konania a zrušení akreditácie habilitačného konania a akreditácie 

inauguračného konania na TU, ako aj návrh zásad habilitačného konania a inauguračného konania na 

Trnavskej univerzite v Trnave. 

K téme periodického hodnotenia výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti,  alebo 

aj Verification of Excellence in Research (skrátene VER 2026) sa uskutoční online seminár pre 

zamestnancov TU. 

     Text Výročnej správy o činnosti TU za rok 2024 spracovávajú, vzhľadom na to, že je 

potrebné revidovať niektoré texty. Prorektorka pre vedu konštatovala, že výskumná činnosť 

veľmi klesá. 

Ďalej prorektorka pre vedu na základe záverov grantovej komisie dala na zváženie zvýšenie 

odmeny laureátom Ceny Antona Hajduka z 500 € na 1000 € a tiež prehodnotiť počet 

ocenených; pričom navrhla vrátiť sa k modelu dvoch maximálne troch laureátov, čím by išlo 

formát súťaže.  

 

Dekanka PdF konštatovala, že o počte ocenených bola debata, záver bol,  že sa to bude brať 

ako ocenenie za rok z každej fakulty, súťaž nechceli. K financovaniu uviedla, že dekan môže 

navrhnúť odmenu v rámci fakulty, na univerzitnej úrovni  by výšku odmeny nezvyšovala.  
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     Dekanka PF sa zaujímala o dôvod urýchleného prijímania smernice o HIK, či sa budú meniť 

mechanizmy, vzhľadom na to, že  niektoré fakulty už majú príslušnú dokumentáciu schválenú 

podľa „starej“ smernice. Prorektorka pre vedu konštatovala, že proces zostáva rovnaký, 

smernicu je potrebné meniť, pretože nereflektuje štandardy. 

 

     V závere svojho bodu prorektorka pre vedu informovala o návšteve v TYPI UNIVERSITAS 

TYRNAVIENSIS, na základe ktorej urobili pre a proti či zostať alebo nie v tomto 

vydavateľstve. O výsledkoch bude informovať. Tiež poskytla informáciu o príprave smernice 

o umelej inteligencii a o politike otvorenej vedy.  

 

Bod 5. 

 

       Prorektorka pre rozvoj poskytla aktuálne informácie o integračných aktivitách projektu 

„Konzorcium trnavských univerzít“. Dňa 19.3.2025 sa konalo  pracovné stretnutie k uvedeným 

aktivitám na ktorom gestorky jednotlivých aktivít informovali o stave riešenia a ich súladu 

s cieľmi projektu. Takéto stretnutia sa budú konať raz za mesiac. Kvestorka informovala 

doplnila, že vo výplate za mesiac marec 2025, pôjdu prvý krát odmeny riešiteľom tohto 

projektu.  

 

V rámci informácií  o investičných aktivitách TU konštatovala kúpu budovy na Paulínskej ulici 

pre užívanie pedagogickej fakulty, začatie výstavby auly v priestoroch bývalého kina Sloboda, 

začatí práce na odvlhčení budovy Právnickej fakulty.  

  

Prorektorka pre rozvoj zároveň oznámila, že CIS TU pracuje sa na projekte implementácie 

informačného systému správy registratúry; v rámci projektu  kybernetickej bezpečnosti sa rieši 

pozícia manažéra kybernetickej bezpečnosti.   

 

Dekanka PF sa zaujímala, či už bolo spustené verejné obstarávanie na opravu strechy na 

budove, ktorú fakulta užíva. Prorektorka pre rozvoj odpovedal, že nie, verejné obstarávanie 

začne po schválení rozpočtu na rok 2025.  

 

Ďalej prorektorka pre rozvoj otvorila problematiku pracovnej činnosti referátu pre rozvoj. 

Ako uviedla,  pre fakulty je k dispozícii Ing. Patrícia Vajaš. Zároveň konštatovala, že ide o širší 

problém, očakávania sú iné, preto bude spolu s prorektorkou doc. Masarykovou hľadať  

koncepčné riešenie. Do vyriešenia veci požiadala o trpezlivosť.   

Dekanka PdF namietala voči prijímanie nových zamestnancov, napr. manažéra kybernetickej 

bezpečnosti, pričom odporúčala viac využívať interné zdroje.  

Odpovedal rektor univerzity, ktorý preveroval opodstatnenie pozície manažéra kybernetickej 

bezpečnosti aj na iných vysokých školách. Konštatoval, že musí ísť o osobu, ktorá disponuje 

príslušnými kompetenciami v zmysle platnej legislatívy, preto nie je možné obsadiť takúto 

pozíciu v rámci interných personálnych zdrojov. Dekanka PdF poďakovala za doplnenie 

informácie a akceptovala ju.  

 

 

Bod 6. 

 

Rektor univerzity poskytol informácie, ktoré spracovala prorektorka pre vonkajšie vzťahy, 

neprítomná na zasadnutí z dôvodu účasti na vzdelávacom veľtrhu v Indii. 

 

1.Audit internacionalizácie 

• priebežná správa k auditu zaslaná na ministerstvo, očakávame ďalšiu platbu; 

• v apríli by mali začať jazykové kurzy (zdržanie bolo z dôvodu verejného obstarávania 

kurzov), kurzy budú pokračovať aj na jeseň; 

• rovnako sa pripravuje VO pre kurzy AI; 

• webstránka pre internacionalizáciu je tiež na VO; 
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• aktivity projektu prebiehajú podľa pripraveného časového harmonogramu a napriek 

krátkemu času pre implementáciu (len do 30.10.) by mali byť všetky ciele a výstupy 

splnené. 

 

2. Erasmus+ 

• v marci boli podané projekty Erasmus + KA2, prevažne Pedagogická fakulta; 

• ďakujeme fakultám za podporu pri navyšovaní zamestnaneckých mobilít, stále je 

možné sa uchádzať o mobility, zatiaľ je dosť finančných prostriedkov. 

 

3. KreativEU 

• predstavenie KreativEU na všetkých fakultách, ďakujeme fakultám za spoluprácu; 

• prvé valné zhromaždenie KreativEU bolo dňa 14.3. na TU; 

• Bc. Patrik Ondrejech zvolený prezidentom študentskej únie KreativEU. 

 

4.Detská univerzita 

• je plánované online stretnutie pre fakulty, ktoré prejavili záujem sa zapojiť, príprava 

programu, stretnutie bude pravdepodobne v týždni od 7.4., prorektorka pošle 

informáciu. 

 

5. Konzorcium trnavských univerzít 

• Aktivita 3 - Interinštitucionálna mobilita - výberové predmety sú pripravené spolu s ILP 

na obidvoch univerzitách, v apríli bude pripravený draft smernice k interinštitucionálnej 

mobilite. 

 

6. Marketing a PR 

• výberové konanie na miesto dr. Demka - nie vedúci oddelenia, ale odborný referent; 

• účasť na veľtrhoch Alma Mater, ďakujeme fakultám a najmä ich študentom za 

spoluprácu; 

• účasť na veľtrhoch APAIE (Dillí, India), NAFSA (San Diego, USA), EAIE 

(Gothenburg, Švédsko) - pokračuje podpora ministerstva školstva 1 delegát/univerzita 

resp. NAFSA možno 2 delegáti/univerzita. 

 

 

Bod 7. 

 

     Rektor univerzity v mene kvestorky univerzity informoval o povinnosti zamestnávateľa 

vydať aktualizované usmernenia o poskytovaní príspevku na športovú činnosť dieťaťa a 

o poskytovaní príspevku na rekreáciu. Texty usmernení, ktoré spracovala kvestorka univerzity 

boli vopred zaslané členom KR TU. Pretože neodzneli žiadne námietky voči predloženým 

dokumentom dal rektor univerzity hlasovať o uzneseniach: 

 

UZNESENIE KR TU 4/1-25032025 

KR TU berie na vedomie Usmernenie kvestora o poskytovaní príspevku na športovú 

činnosť dieťaťa. 

Hlasovanie 

Za: 9 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

UZNESENIE KR TU 4/2-25032025 

KR TU berie na vedomie dodatok č. 2 k Usmerneniu kvestora o poskytovaní príspevku 

na rekreáciu. 

Hlasovanie 

Za: 9 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
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      Ďalšie informácie od kvestorky univerzity sa týkali prípravy návrhu rozpočtu na rok 2025. 

Tajomníčky fakúlt majú do 26.3. zaslať vyčíslenú mzdovú potrebu fakúlt. 

 

     Bod 8.  

 

     Riaditeľka oddelenia pre kvalitu informovala, že predmetová anketa za zimný semester bola 

spracovaná a dňa 17. marca doručená dekanom fakúlt na vyhodnotenie a zverejnenie spätnej 

väzby. K implementácii nového systému elektronickej správy registratúry ICZ e-spis uviedla, 

že do 4. 4. 2025 bude prebiehať testovanie, následne bude spustená skúšobná a ostrá prevádzka. 

Z oddelenia pre kvalitu boli zaslané dáta pre účasť v  rankingu Európske observatórium pre 

sektor vysokoškolského vzdelávania (EHESO), výsledky budú publikované v júli 2025. 

V rámci riešenia integračnej aktivity harmonizácia vnútorných systémov v  projekte 

„Konzorcium trnavských univerzít“ pripravuje riaditeľka oddelenia pre kvalitu návrh metodiky 

na monitorovanie a vyhodnocovanie spoločných ukazovateľov kvality vzdelávania. Pracovné 

stretnutie so zástupcami UCM sa bude konať dňa 7.4.2025. 

Na záver riaditeľka kancelárie rektora pripomenula povinnosť vedúcich zamestnancov 

univerzity predložiť rektorovi univerzity majetkové priznania v termíne do 31. marca 2025.  

 

    

Bod 9. 

 

Dekanka PdF navrhla, aby univerzita pokračovala v organizácii univerzitných plesov. Rektor 

univerzity tento návrh podporil, pričom zdôraznil tradíciu tohto podujatia, keďže by išlo už 

o 20. ročník plesu,  a otvoril diskusiu. 

Dekanka PF a prodekanka FF návrh podporili. A. Krupová, ktorá od začiatku konania tohto 

spoločenského podujatia viedla organizačný tím,  poukázala na nutnosť vytvorenia 

ekonomického zázemia podujatia a zváženia podpory účasti zamestnancov univerzity. 

Po skončení diskusie dal rektor univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 4/3-25032025 

KR TU schvaľuje konanie 20. ročníka plesu TU v roku 2026.  

Hlasovanie 

Za: 9 

Uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  

 

 

Rektor univerzity odovzdal slovo doc. JUDr. Petrovi Vargovi, PhD. predsedovi  AS TU, ktorý 

informoval, že dňa 26. 3. 2025 sa bude konať verejné vypočutie kandidáta na člena Správnej 

rady TU JUDr. Ing. Ladislava Vlachoviča.   

 

 

prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th.,v.r. 

                      rektor  

    Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: PhDr. Adriana Krupová, PhD. 

 

 

 

 

 


